
 

УКРАЇНА 

РОГАТИНСЬКА МІСЬКА РАДА 

 

ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання міської ради 

(двадцять сьома сесія восьмого демократичного скликання) 

    

       від 28 липня  2022 року                                                  м.Рогатин 

 

 

м. Рогатин 

Початок роботи сесії – 10:00 год. 

Закінчення роботи сесії – 10:50 год. 

Всього обрано – 26 депутатів;  

Присутні на початок роботи сесії – 18 

депутатів (список додається). 

Присутні: 9 чол. (список додається). 

 

 

Президія: 

Сергій Насалик – міський голова, головуючий на засіданні; 

Христина Сорока – секретар міської ради; 

Ігор Тринів – депутат Івано-Франківської обласної ради. 

 

Перед відкриттям сесії художній керівник Будинку культури села Конюшки 

Іванна Куца привітала міського голову, депутатів міської ради та всіх присутніх 

з Днем Української Державності та додала, що цей день встановлений Указом 

Президента України 24 серпня 2021 року під час урочистостей з нагоди Дня 

Незалежності з метою утвердження спадкоємності понад тисячолітніх традицій  

державотворення України від Русі до сьогодення на пошанування видатного 

державотворця  князя Володимира Великого у День Хрещення Київської Руси–

України. Водночас Народний аматорський вокальний ансамбль «Соколи» 

виконав відому українську пісню «Ой у лузі червона калина похилилася». 

 

ВИСТУПИВ: Сергій Насалик – міський голова, який зазначив, що День 

Української Державності має багатовікову історію творення нашої держави: 

починаючи з часів Київської Русі, Української Народної Республіки до сучасної 

України. Законотворчий процес в Українській державі розпочався ще з 

прийняттям першої Конституції Пилипа Орлика. Сьогодні Україна своєю 

мужністю, підтримкою один одного показує, що зараз триває боротьба за саме 

існування України та українського народу, за наші багатовікові традиції і за 

майбутнє. Український народ не знищити. Він привітав зі святом присутніх та 
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побажав шанувати давні історичні та культурні цінності, пам’ятати за тих, хто 

героїчно віддав своє життя за Україну. 

 

ВИСТУПИВ: Ігор Тринів – депутат Івано-Франківської обласної ради, який  

привітав присутніх з нагоди Дня Української Державності. 

ВИСТУПИВ: Сергій Насалик – міський голова, який запропонував відкрити   

двадцять сьому сесію Рогатинської міської ради VIII скликання виконанням 

Державного Гімну України. 

 

Виконується Державний Гімн України. 

 

ВИСТУПИВ: Сергій Насалик – міський голова, який зазначив, що депутати 

можуть переглянути на планшетах порядок денний двадцять сьомої сесії 

Рогатинської міської ради. Запропонував прийняти порядок денний за основу та 

в цілому та поставив на голосування цю пропозицію. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 18 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 8 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Порядок денний: 

1.  Про затвердження Програми розвитку та функціонування української 

мови в усіх сферах суспільного життя Рогатинської міської 

територіальної громади на 2022-2025 роки. 

Доповідає: Христина Сорока – секретар міської ради 
2.  Про питання приватизації комунального майна Рогатинської міської 

територіальної громади. 

Доповідає: Микола Шинкар – перший заступник міського голови 
3.  Про нову редакцію Програми розвитку місцевого самоврядування  в 

Рогатинській міській територіальній громаді на 2022 рік. 

Доповідає: Микола Шинкар – перший заступник міського голови 
4.  Про внесення змін до комплексної програми забезпечення пожежної 

та техногенної безпеки в Рогатинській міській територіальній громаді 

на період 2022-2025 роки. 

Доповідає: Іван Сидоренко – начальник відділу з питань надзвичайних 

ситуацій, цивільного захисту населення та оборонної роботи 

виконавчого комітету міської ради. 
5.  Про передачу в оренду без проведення аукціону нерухомого майна 

комунальної власності територіальної громади.  

Доповідає: Роман Дашавець – начальник відділу власності та 

будівництва виконавчого комітету міської ради 
6.  Про намір передачі в оренду нерухомого майна, що належить до 
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комунальної власності Рогатинської міської територіальної громади. 

Доповідає: Роман Дашавець – начальник відділу власності та 

будівництва виконавчого комітету міської ради 
7.  Про передачу комунального майна в оперативне управління.  

Доповідає: Роман Дашавець – начальник відділу власності та 

будівництва виконавчого комітету міської ради 
8.  Про затвердження переліку об’єктів малої приватизації  комунального 

майна Рогатинської міської територіальної громади. 

Доповідає: Роман Дашавець – начальник відділу власності та 

будівництва виконавчого комітету міської ради 
9.  Про встановлення платних послуг комунального закладу  

«Рогатинський історико-краєзнавчий музей «Опілля». 

Доповідає: Роман Ясінський - тимчасово виконуючий обов’язки 

директора Рогатинського історико-краєзнавчого музею «Опілля» 
10.  Про встановлення меж зон санітарної охорони вод водозабору 

Пуківської ділянки Рогатинського родовища питних підземних вод, 

розташований на північній околиці села Пуків Рогатинської 

територіальної громади Івано-Франківського району Івано-

Франківської області. 

Доповідає: Андрій Рижан – керівник дочірного підприємства 

«Рогатин-Водоканал» 
11.  Про встановлення меж зон санітарної охорони вод водозабору 

Рогатинської ділянки Рогатинського родовища питних підземних вод, 

розташований на північно-східній околиці села Кутці Рогатинської 

територіальної громади Івано-Франківського району Івано-

Франківської області. 

Доповідає: Андрій Рижан – керівник дочірного підприємства 

«Рогатин-Водоканал» 
12.  Про затвердження плану роботи Рогатинської міської ради  на друге 

півріччя 2022 року. 

Доповідає: Христина Сорока – секретар міської ради 

ЗЕМЕЛЬНІ ПИТАННЯ (13-32) 

Доповідає:  Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів. 
13.  Про продаж земельної ділянки несільськогосподарського призначення 

Мацую В.О. 
14.  Про продаж земельної ділянки несільськогосподарського призначення 

Мацую В.О. 
15.  Про затвердження технічної документації із землеустрою Гнип М.П. 
16.  Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки Михайлик М.Ф. 
17.  Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки зі зміною цільового призначення Труш Г.А.  
18.  Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки зі зміною цільового призначення Труш Г.А. 
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19.  Про укладення договору оренди земельної ділянки на новий строк з 

Романківим Ю.І. 
20.  Про внесення змін до договору оренди землі невитребуваних 

земельних часток (паїв) за межами с. Явче. 
21.  Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель ТОВ «Агрокомпанія 

Прикарпаття». 
22.  Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель ТОВ «Агрокомпанія 

Прикарпаття». 
23.  Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель ТОВ «Агрокомпанія 

Прикарпаття». 
24.  Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель ТОВ «Агрокомпанія 

Прикарпаття». 
25.  Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель ТОВ «Агрокомпанія 

Прикарпаття». 
26.  Про затвердження технічної документації  із землеустрою щодо 

інвентаризації земель Челядину П.І. 
27.  Про затвердження технічної документації  із землеустрою щодо 

інвентаризації земель ФГ «Борис-Агро». 
28.  Про затвердження технічної документації  із землеустрою щодо 

інвентаризації земель ФГ «Бурбуляк В.Г.». 
29.  Про затвердження технічної документації  із землеустрою щодо 

інвентаризації земель ФГ «Озарків». 
30.  Про затвердження технічної документації  із землеустрою щодо 

інвентаризації земель ФГ «Родис Агро». 
31.  Про затвердження технічної документації  із землеустрою щодо 

інвентаризації земель СТОВ «Уїзд». 
32.  Про затвердження технічної документації  із землеустрою щодо 

інвентаризації земель ТОВ «Ґудвеллі Україна». 
  

ВИСТУПИВ: Сергій Насалик – міський голова, який запропонував депутатам 

перейти до розгляду питань порядку денного двадцять сьомої сесії міської ради.  

 

1. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми розвитку та функціонування 

української мови в усіх сферах суспільного життя Рогатинської міської 

територіальної громади на 2022-2025 роки. 

ДОПОВІДАЛА: Христина Сорока – секретар міської ради  

                                 Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 
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ВИРІШИЛИ: Рішення № 5046 «Про затвердження Програми розвитку та 

функціонування української мови в усіх сферах суспільного життя 

Рогатинської міської територіальної громади на 2022-2025 роки» прийнято. 

 

 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 17депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 1 депутат; 

«Відсутні» – 8 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

2. СЛУХАЛИ: Про питання приватизації комунального майна Рогатинської 

міської територіальної громади. 

ДОПОВІДАВ:  Микола Шинкар – перший заступник міського голови. 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 5047 «Про питання приватизації комунального майна 

Рогатинської міської територіальної громади» прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 18 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 8 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

3. СЛУХАЛИ: Про нову редакцію Програми розвитку місцевого 

самоврядування  в Рогатинській міській територіальній громаді на 2022 рік. 

ДОПОВІДАВ:  Микола Шинкар – перший заступник міського голови. 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 5048 «Про нову редакцію Програми розвитку 

місцевого самоврядування  в Рогатинській міській територіальній громаді на 

2022 рік» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 17 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 1 депутат; 
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«Відсутні» – 8 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

4. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до комплексної програми забезпечення 

пожежної та техногенної безпеки в Рогатинській міській територіальній громаді 

на період 2022-2025 роки. 

ДОПОВІДАВ:  Іван Сидоренко – начальник відділу з питань надзвичайних 

ситуацій, цивільного захисту населення та оборонної роботи виконавчого 

комітету міської ради. 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 5049 «Про внесення змін до комплексної програми 

забезпечення пожежної та техногенної безпеки в Рогатинській міській 

територіальній громаді на період 2022-2025 роки» прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 18 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 8 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

5. СЛУХАЛИ: Про передачу в оренду без проведення аукціону нерухомого 

майна комунальної власності територіальної громади. 

ДОПОВІДАВ:  Роман Дашавець – начальник відділу власності та будівництва 

виконавчого комітету міської ради. 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 5050 «Про передачу в оренду без проведення аукціону 

нерухомого майна комунальної власності територіальної громади» прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 18 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 8 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

6. СЛУХАЛИ: Про намір передачі в оренду нерухомого майна, що належить до 

комунальної власності Рогатинської міської територіальної громади. 

ДОПОВІДАВ:  Роман Дашавець – начальник відділу власності та будівництва 

виконавчого комітету міської ради. 
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Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 5051 «Про намір передачі в оренду нерухомого майна, 

що належить до комунальної власності Рогатинської міської територіальної 

громади» прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 18 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 8 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

7. СЛУХАЛИ: Про передачу комунального майна в оперативне управління. 

ДОПОВІДАВ:   Роман Дашавець – начальник відділу власності та будівництва 

виконавчого комітету міської ради. 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 5052 «Про передачу комунального майна в 

оперативне управління» прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 17 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 1 депутат; 

«Відсутні» – 8 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

8. СЛУХАЛИ: Про затвердження переліку об’єктів малої приватизації  

комунального майна Рогатинської міської територіальної громади. 

ДОПОВІДАВ:  Роман Дашавець – начальник відділу власності та будівництва 

виконавчого комітету міської ради. 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення №  5053 «Про затвердження переліку об’єктів малої 

приватизації  комунального майна Рогатинської міської територіальної 

громади» прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 17 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 1 депутат; 

«Відсутні» – 8 депутатів. 
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Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

9. СЛУХАЛИ: Про встановлення платних послуг комунального закладу  

«Рогатинський історико-краєзнавчий музей «Опілля». 

ДОПОВІДАВ:  Роман Ясінський - тимчасово виконуючий обов’язки директора 

Рогатинського історико-краєзнавчого музею «Опілля». 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 5054 «Про встановлення платних послуг 

комунального закладу  «Рогатинський історико-краєзнавчий музей «Опілля»» 

прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 18 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 8 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

10. СЛУХАЛИ: Про встановлення меж зон санітарної охорони вод водозабору 

Пуківської ділянки Рогатинського родовища питних підземних вод, 

розташований на північній околиці села Пуків Рогатинської міської 

територіальної громади Івано-Франківського району Івано-Франківської 

області. 

ДОПОВІДАВ:  Андрій Рижан – керівник дочірного підприємства «Рогатин-

Водоканал». 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 5055 «Про встановлення меж зон санітарної охорони 

вод водозабору Пуківської ділянки Рогатинського родовища питних підземних 

вод, розташований на північній околиці села Пуків Рогатинської міської 

територіальної громади Івано-Франківського району Івано-Франківської 

області» прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 17 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 1 депутат; 

«Відсутні» – 8 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 
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11. СЛУХАЛИ: Про встановлення меж зон санітарної охорони вод водозабору 

Рогатинської ділянки Рогатинського родовища питних підземних вод, 

розташований на північно-східній околиці села Кутці Рогатинської 

територіальної громади Івано-Франківського району Івано-Франківської 

області. 

ДОПОВІДАВ:  Андрій Рижан – керівник дочірного підприємства «Рогатин-

Водоканал». 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 5056 «Про встановлення меж зон санітарної охорони 

вод водозабору Рогатинської ділянки Рогатинського родовища питних 

підземних вод, розташований на північно-східній околиці села Кутці 

Рогатинської територіальної громади Івано-Франківського району Івано-

Франківської області» прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 17 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 1 депутат; 

«Відсутні» – 8 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

12. СЛУХАЛИ: Про затвердження плану роботи Рогатинської міської ради  на 

друге півріччя 2022 року. 

ДОПОВІДАЛА:  Христина Сорока – секретар міської ради. 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 5057 «Про затвердження плану роботи Рогатинської 

міської ради  на друге півріччя 2022 року» прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 18 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 8 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

13. СЛУХАЛИ: Про продаж земельної ділянки несільськогосподарського 

призначення Мацую В.О. 

ДОПОВІДАВ:  Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів. 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 
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ВИРІШИЛИ: Рішення № 5058 «Про продаж земельної ділянки 

несільськогосподарського призначення Мацую В.О.» прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 18 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 8 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

14. СЛУХАЛИ: Про продаж земельної ділянки несільськогосподарського 

призначення Мацую В.О. 

ДОПОВІДАВ:  Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів. 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 5059 «Про продаж земельної ділянки 

несільськогосподарського призначення Мацую В.О.» прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 18 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 8 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

15. СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із землеустрою   

Гнип М.П. 

ДОПОВІДАВ:  Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів. 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 5060 «Про затвердження технічної документації із 

землеустрою Гнип М.П.» прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 17 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 1 депутат; 

«Відсутні» – 8 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

16. СЛУХАЛИ: Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки Михайлик М.Ф. 
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ДОПОВІДАВ:  Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів. 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 5061 «Про затвердження проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки Михайлик М.Ф.» прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 16 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 2 депутати; 

«Відсутні» – 8 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

17. СЛУХАЛИ: Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки зі зміною цільового призначення Труш Г.А.  

ДОПОВІДАВ:  Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів. 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 5062 «Про затвердження проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки зі зміною цільового призначення Труш Г.А.» 

прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 17 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 1 депутат; 

«Відсутні» – 8 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

18. СЛУХАЛИ: Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки зі зміною цільового призначення Труш Г.А. 

ДОПОВІДАВ:  Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів. 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 5063 «Про затвердження проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки зі зміною цільового призначення Труш Г.А.» 

прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 17 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 1 депутат; 

«Відсутні» – 8 депутатів. 



12 
 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

19. СЛУХАЛИ: Про укладення договору оренди земельної ділянки на новий 

строк з Романківим Ю.І. 

ДОПОВІДАВ:  Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів. 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 5064 «Про укладення договору оренди земельної 

ділянки на новий строк з Романківим Ю.І.» прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 18 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 8 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

20. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до договору оренди землі невитребуваних 

земельних часток (паїв) за межами с. Явче. 

ДОПОВІДАВ:  Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів. 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 5065 «Про внесення змін до договору оренди землі 

невитребуваних земельних часток (паїв) за межами с. Явче» прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 17 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 1 депутат; 

«Відсутні» – 8 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

21. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель ТОВ «Агрокомпанія Прикарпаття». 

ДОПОВІДАВ:  Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів. 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 5066 «Про надання дозволу на виготовлення технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель ТОВ «Агрокомпанія 

Прикарпаття»» прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 18 депутатів; 
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«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 8 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

22. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель ТОВ «Агрокомпанія Прикарпаття». 

ДОПОВІДАВ:  Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів. 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 5067 «Про надання дозволу на виготовлення технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель ТОВ «Агрокомпанія 

Прикарпаття»» прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 18 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 8 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

23. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель ТОВ «Агрокомпанія Прикарпаття». 

ДОПОВІДАВ:  Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів. 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 5068 «Про надання дозволу на виготовлення технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель ТОВ «Агрокомпанія 

Прикарпаття»» прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 18 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 8 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

24. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель ТОВ «Агрокомпанія Прикарпаття». 

ДОПОВІДАВ:  Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів. 

Зауважень до проєкту рішення не було. 
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Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 5069 «Про надання дозволу на виготовлення технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель ТОВ «Агрокомпанія 

Прикарпаття»» прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 18 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 8 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

25. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель ТОВ «Агрокомпанія Прикарпаття». 

ДОПОВІДАВ:  Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів. 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 5070 «Про надання дозволу на виготовлення технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель ТОВ «Агрокомпанія 

Прикарпаття»» прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 18 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 8 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

26. СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель Челядину П.І. 

ДОПОВІДАВ:  Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів. 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 5071 «Про затвердження технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель Челядину П.І.» 

прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 16 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 2 депутати; 

«Відсутні» – 8 депутатів. 

Міський голова – «за». 
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Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

27. СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель ФГ «Борис-Агро». 

ДОПОВІДАВ:  Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів. 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 5072 «Про затвердження технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель ФГ «Борис-Агро»» прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 16 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 2 депутати; 

«Відсутні» – 8 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

28. СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель ФГ «Бурбуляк В.Г.». 

ДОПОВІДАВ:  Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів. 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 5073 «Про затвердження технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель ФГ «Бурбуляк В.Г.»» прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 16 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 2 депутати; 

«Відсутні» – 8 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

29. СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель ФГ «Озарків». 

ДОПОВІДАВ:  Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів. 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 5074 «Про затвердження технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель ФГ «Озарків»» прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 16 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 
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«Не голосували» – 2 депутати; 

«Відсутні» – 8 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

30. СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель ФГ «Родис Агро». 

ДОПОВІДАВ:  Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів. 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 5075 «Про затвердження технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель ФГ «Родис Агро»» прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 16 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 2 депутати; 

«Відсутні» – 8 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

31. СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель СТОВ «Уїзд». 

ДОПОВІДАВ:  Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів. 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 5076 «Про затвердження технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель СТОВ «Уїзд»» прийнято. 

Результати поіменного голосування: 

«За» – 16 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 2 депутати; 

«Відсутні» – 8 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

32. СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель ТОВ «Ґудвеллі Україна». 

ДОПОВІДАВ:  Роман Нитчин – начальник відділу земельних ресурсів. 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 5077 «Про затвердження технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель ТОВ «Ґудвеллі Україна»» прийнято. 

Результати поіменного голосування: 
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«За» – 16 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 2 депутати; 

«Відсутні» – 8 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

Міський голова Сергій Насалик запропонував закрити двадцять сьому сесію 

Рогатинської міської ради VIII скликання. 

Виконується Державний Гімн України. 

 

 

Міський голова       Сергій  НАСАЛИК 

 

Секретар міської ради       Христина СОРОКА 

 


